
Varsselder-Veldhunten, 19 januari 2015

Betreft: Schriftelijke vragen pgb

Geacht College,

Per 1 januari 2015 wordt de pgb via de Sociale Verzekeringsbank (SVB) uitgekeerd. Daartoe 
hebben de de pgb budgethouders de zorgovereenkomsten ingediend bij de SVB.
De SVB betaalt de zorgverlener uit op grond van deze zorgovereenkomst en op grond van de 
toekenningsbeschikking die door de gemeente wordt verstrekt.

Afgelopen week zijn er diverse publicaties in kranten en op websites verschenen waarin te lezen 
valt dat veel gemeenten een achterstand hebben in het verstrekken van deze 
toekenningsbeschikking. Veel budgethouders hebben dit document zelf nog niet ontvangen en 
weten nog altijd niet definitief welk budget zij in 2015 te besteden hebben.

De kosten voor het zogenaamde trekkingsrecht dat door de SVB wordt uitgevoerd, dient betaald te 
worden door de gemeente. De gemeenten waar in 2014 een pilot heeft plaatsgevonden met de 
uitvoering van deze trekkingsrecht, gingen daar verschillend mee om.

Op basis van het overgangsrecht hebben alle budgethouders die tot januari 1015 zelf de zorg 
inkochten, recht op de toekenning en de hoogte van het budget die zij in 2014 hebben ontvangen. 
Dit overgangsrecht is geldig tot eind december 2015 of tot het moment van herindicatie (als dit een 
eerdere datum is).  

Namens de D66 fractie dien ik naar aanleiding van bovenstaande de volgende schriftelijke vragen 
in:

1. Hebben alle PGB budgethouders binnen onze gemeente een bericht ontvangen met daarin 
vermeld of zij wel of niet in aanmerking komen voor een toekenningsbeschikking.

2. Zo niet? Hoeveel budgethouders wachten nog op een uitslag? Wanneer verwacht u alle 
budgethouders te hebben voorzien van een bericht? Waar kunnen deze mensen terecht voor 
vragen? Hoe hebt u deze mensen geïnformeerd waar ze terecht kunnen voor vragen?

3. Heeft u al een indicatie hoe hoog de kosten voor onze gemeente zijn voor de uitvoering van 
het trekkingsrecht? Zo ja, hoeveel is dat op jaarbasis?

4. Hoe gaat u de kosten voor dit trekkingsrecht dekken?
5. Wordt ook na herindicatie en 2015 een pgb aangeboden als zorgvorm?

Met vriendelijke groet,

Angelique van der Meer-Schepers
Raadslid D66 Oude IJsselstreek


